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Referat styremøte nr. 3/21 mandag 15. november - digitalt 

Til stede: Anita. Åshild, Tore. Odd Marius og Stein 

Sak 11/21 Godkjenning av referat fra styremøte nr. 2/21.  . 
  Referatet enstemmig godkjent. 
 
Sak 12/21      Skiløyper og skilting. Hva med skilter som er fjernet. Bestille nye?   

Skilt er ferdig produsert og hentet. De som er nære vei settes opp så snart som mulig, de 
som er litt lenger unna tas når snøen har lagt seg 
Etter at noen skilt ble fjernet i høst mangler det mulig noen skilt. Stein går gjennom det som 
er mottatt og ser hva som eventuelt mangler. Etterbestiller disse i samarbeid med Oddvar.  
Vi setter opp stolpe med skilt på Rundestølen. Mulig dette må utsettes til neste år pga tele i 
bakken nå. Ansvar: Stein 

 
Sak 13/21     Vinter og kjøring av løyper. Er det noen traseer vi bør legge om?      

- Thomas er ferdig med graving av ny trasé ved trafoen til mobilmasten. Flott arbeid av 
Thomas. 

- Åshild kom med innspill om endring av løypa fra toppen ovenfor Klypetjerndalen og mot 
Oksevatn. Et fint område. Åshild kontakter grunneier for å høre om dette eventuelt er OK 
og melder tilbake. Om det er OK tar Stein dette videre med Oddvar/Ole. Ansvar: Åshild 

- Ny trase v/Fjølaset. Oddvar har vært på befaring. Det vil nå i høst/vinter bli hugget en del 
trær og trase vil bli merket. Dette gjøres av hytteeiere i området. Deretter vil Oddvar/Ole 
teste om det går greit å preparere skiløyper i foreslått trase. Løyper vil eventuelt først bli 
kjørt neste sesong – vinter 2022/2023. Løypekjøring forutsetter at hytteeiere i området 
betaler inn løypeavgift. E post sendes til de som har kontaktet oss. Ansvar: Stein 

- Ny løypemaskin har vært diskutert. Etter at Oddvar har konferert med andre 
løypeansvarlige viser det seg at maskinen er uegnet for vårt område. Saken legges på is. 

- Økonomi. Det er pr i dag ca. kr 43.500, - på konto for skiløyper. Tidligere år er det 
kommet inn ca. kr 85.000, -. Med kostnader ifm. utbedring ovenfor Øyvatn og bro 
v/Mortetjern er det fortsatt viktig å få med så mange som mulig til å betale løypeavgift. Vi 
setter opp Vipps-plakater på oppslagstavler som tidligere. Ansvar: Stein/Anita 

 
Sak 14/21      Utsendelse av løypeavgift. 
  Løypeavgift sendes ut som tidligere medio desember. Ansvar: Tore   
     
Sak 15/21      Bygging av bro på Mortetjernshaugen.  

Ole har skaffet materialer gratis. SÅ vil det mulig mangle noe som må kjøpes inn – dette 
kommer vi tilbake til. Materialer kjøres inn på slede så fort det er mulig med snøscooter. Her 
må vi regne med noe dugnadsjobb. Ansvar: Stein                                                     

 
Sak 16/21 Kasse og turbok på Øyvassfjell       

Det er ikke lengre turkasse med bok på Øyvassfjell. Det innhentes priser og så tar vi en 
avgjørelse før tursesongen på våren 2022. Ansvar: Anita 

 
Sak 17/21       Eventuelt  

- Stort kart over Liemarka. Åshild foreslo å sette opp ett eller flere store kart over 
Liemarka på egnede steder. Thoenmarka har gjort dette og Åshild sjekker med disse 
hvem som g\har produsert dette og ca hva det vil koste. Ansvar: Åshild/Anita 
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